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Klima-, Energi- og Bygningsudvalget  

Christiansborg  

1240 København K 

Klima-, Energi- og Bygningsudvalget har i brev af 13. november 2014 stillet mig 

følgende spørgsmål 5 til lovforslag L 48, stillet på udvalgets vegne af Steen Gade, 

som jeg hermed skal besvare. 

 

Spørgsmål 5 
"Hvor mange af de berørte forbrugere vurderer ministeriet, der i dag har 
radioaflæste radiatormålere?" 

 

Svar 

 

 

På basis af de oplysninger som Ista Danmark har sendt, og som Energistyrelsen har 

fået fra branchen i forbindelse med vurderingen af, hvordan direktivets krav vil kunne 

udmøntes, skønnes det, at ca. halvdelen af fordelingsmålerne er radioaflæste. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Rasmus Helveg Petersen 
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